
Ивица Дачић: Радимо све да не дође до штрајка полицајаца 
уторак, 07 јун 2011 12:09

Министар унутрашњих послова Србије Ивица Дачић изјавио је данас да се интензивно
разговара с представницима више синдиката полиције и да се чини све да не буде
разлога за њихов штрајк.

  

"Договорили смо се да до краја ове недеље буде завршен предлог измена Закона о
полицији, као и неких других аката. Затим би се у Влади разговарало о очувању ранијег
договора са синдикатима", рекао је Дачић новинарима у Палати Србија.

  

Он је изразио наду да неће бити разлога да полицијски синдикати ступе у штрајк.

  

Дачић је навео да је главно питање примена колективног уговора, чији је део требало да
ступи на снагу након ребаланса буџета, који је планиран за јун.

  

"Али, колико видимо, ребаланса још нема. Део о платама у колективном уговору ступа на
снагу од јануара следеће године и чинимо све да побољшамо материјални положај
полицајаца", рекао је министар.

  

(Бета)
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